
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Via diverse media hebben we vernomen dat het college het voorstel heeft gedaan om de subsidie 
van de Jeugdraad Bergen op Zoom weg te bezuinigen. Wat ons als JBOZ verbaast, is dat wij dit 
nieuws via de krant en tv hebben moeten vernemen. Het komt op ons over als een voldongen feit. 
 
JBOZ had graag gezien dat het college dit persoonlijk aan ons had laten weten. Ook waren we hier 
graag de conversatie aangegaan kijkend naar andere oplossingen, voor deze conversatie staan wij 
overigens nog steeds open. De afgelopen jaren hebben we ons als jongeren bewezen dat wij 
bepaalde problematiek met een frisse en creatieve blik kunnen aanpakken. 
 
De JBOZ heeft wat ons betreft veel maatschappelijke meerwaarde. Zo adviseren wij gevraagd en 
ongevraagd. Verder organiseren we diverse projecten. Alleen al dit kwartaal hebben wij een vijftal 
adviezen geschreven en een drietal projecten georganiseerd die klaar staan voor uitvoering. En dat in 
corona tijd! De JBOZ is ook bezig met het verbeteren van het vergadermodel binnen de werkgroep, 
wij zijn daarmee bezig om een update te geven aan de adviezen binnen het besluitvormingsproces. 
Wij willen graag het initiatief oppakken en dit in praktijk brengen. 
 
De adviezen en projecten die we dit kwartaal hebben geschreven zijn: jongeren en politiek (hierin 
hebben wij ook lessen gegeven op middelbare scholen), zwerfafval (waarbij we zelf ook nog vuilnis 
gaan prikken), mondkapjes (voor scholen), jongeren en vrijwilligers, ‘Wat speelt er onder jongeren 
tijdens corona?’ (filmpje), Gebouw- T, oprichting PR-team, bevrijdingslunch (project), een debat met 
jongeren in de wijk gageldonk en het vernieuwen van onze site (wordt intern gemaakt en is nog 
onder constructie). 
 
Daarnaast timmeren wij als JBOZ stevig aan de weg via onze sociale media. Ons PR-team heeft ervoor 
gezorgd dat onze Instagram account binnen 3 maanden 200 volgers heeft gekregen. Dit aantal groeit 
nog steeds door. Door dit Instagram account krijgen wij steeds meer reactie van jongeren. Als JBOZ 
kunnen wij de jongeren zowel makkelijker benaderen als informeren over gemeentelijke besluiten. 
 
Als Jeugdraad krijgen we een minimaal budget, terwijl we hier het maximale uit halen. Dit proces 
vindt plaats met gemotiveerde jongeren die zich vrijwillig inzetten voor een beter Bergen op Zoom, 
Halsteren en Lepelstraat. Met deze bezuiniging creëert u een (grotere) afstand tussen de jeugd, 
politiek en de lokale overheid. Terwijl ons doel is om deze afstand te verkleinen. Bovendien droogt er 
een kweekvijver van jongen politiek talent op, vele raadsleden zijn ooit begonnen bij de JBOZ. Met de 
bezuinigingen zal het verbinden van verschillende partijen door de jeugdraad niet alleen een halt 
toeroepen, maar volledig afbreken. De verbindingen die wij al sinds 2001 leggen, als oudste 
jeugdraad van Nederland! 
 
We zijn niet alleen verbinders, adviezenschrijvers, projectmakers, adviesorgaan, een stukje Bergse 
cultuur, maar ook een stichting waar jeugd zich maximaal inzet, iets waar vele gemeenten jaloers op 
zijn. Wij vragen dan ook namens de jeugdraad, om af te zien van de huidige bezuiniging op JBOZ om 
ons als jeugdraad te blijven inzetten voor de jeugd in Bergen op Zoom, Halsteren en Lepelstraat. 
 
Namens de gehele jeugdraad, 
Joep Kouwenberg Voorzitter Jeugdraad Bergen op Zoom 


